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opvolgen aanbevelingen 
Datum: 16 juni 2021 

Sinds juni 2020 neemt de gemeenteraad van Amsterdam bij het behandelen van het re-

kenkamerrapport het volgende besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders te vragen om: 

• een plan van aanpak te maken voor de opvolging van de aanbevelingen en dit plan 

van aanpak binnen een half jaar aan te bieden aan de gemeenteraad; 

• te rapporteren over de resultaten als de aanbevelingen zijn uitgevoerd;  

• jaarlijks tussentijds te rapporteren over de stand van zaken van de uitvoering van 

de aanbevelingen als dit langer dan een jaar duurt. 

 

In oktober 2020 hebben het presidium (namens de raad), de gemeentesecretaris (namens 

het college van B en W) en de Rekenkamer Metropool Amsterdam afspraken gemaakt over 

gewenste concreetheid van de bestuurlijke reactie. Daarbij is afgesproken dat voor elke 

aanbeveling in ieder geval de volgende vragen door het college worden beantwoord in de 

bestuurlijke reactie:  

• Wat is de aanbeveling?  

• Gaat het college de aanbeveling uitvoeren en waarom wel of niet?  

• Hoe zal aan deze aanbeveling uitvoering worden gegeven (op hoofdlijnen)?  

• Wanneer zullen die werkzaamheden zijn afgerond?  

• Op welke wijze wordt de raad hierover geïnformeerd? 

 

Als al deze elementen op een concrete wijze in de bestuurlijke reactie aan de orde komen, 

dan kan dat een afzonderlijk plan van aanpak overbodig maken. De rekenkamer zal in haar 

nawoord de raad hierover adviseren.   

 

 


